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Spodsbjerg juni 2024 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Spodsbjerg/Longelse Grundejerforening 
lørdag d. 18. maj 2024 hos Flemming Schou, Løjtnantvænget 6 

 
Deltagere: Henning Vigsø, Flemming Schou, Hans-Peter Andersen, Bjørn Pedersen 
Afbud: Lotte Møller Pedersen  
 

0) Konstituering – aftalt umiddelbart efter generalforsamlingen 13/4-24. 

a. Formand: Henning Vigsø 
b. Kasserer: Hans-Peter Andersen 
c. Sekretær: Flemming Schou 
d. Medlem: Lotte Møller Pedersen 
e. Medlem: Bjørn Pedersen 

1) Opfølgning på rammeaftalen. 

• Drøftelse med entreprenør Ole Thomsen fra Fruenlund før sæson 2024 for alvor går i gang: 
Gennemført 18/5-24.  

• Prøver at time 1. slåning til før der sættes frø. Iværksættes. 

• Øvrigt: Brombærhegnet holdes indtil videre ”nede”, den ”nye boldbane” slås efter høslet, 
den ubebyggede grund Skov 29 slås 2 gange årlig, Fruenlund opsætter hund i snor skilte 
og parkering forbudt skilt ved vendeplads Skov 27.  

• Der blev aftalt privat fældning af træer, der pga størrelse ikke kunne tages ved 
hegnsklipning. 

2) Evaluering af generalforsamling 13042024. 

• Tid for næste år: Lørdag den 12/4 (lørdag før palmesøndag).  

• Klokkeslæt for næste år: Fortsætter med kl.10.  

• Sted for næste år: Hotel Skandinavien. 

• Fortæring for næste år: Som i år, dog kun 1 franskbrød/person. 

3) Status på vandhuller. 

• Vi har fået tilladelse til oprensning i 2024. 

• Der indhentes tilbud på at oprense alle 4 vandhuller. Må først udføres til efteråret. 

• Bjørn undersøger, om noget af jorden skal køres væk og i givet fald hvorhen. 

• Vi prøver i samme omgang at finde en løsning på stenene ud for Skov 27. 

4) Orientering om økonomi. 

• Alle kontingenter for 23 og 24 er i hus. 

• Endnu kun få udgifter betalt i 24.   

• Bestyrelsen ønsker over nogle år at udbygge egenkapitalen til 100.000 kr. ved 
årsafslutning. Ultimo 2024 forudses en beholdning på ca. 80.000 kr. 

• For 2025 fastholdes kontingentet dog på 1800 kr., hvilket er besluttet på 
generalforsamlingen. 

• For 2026 forudses et behov for kontingentstigning. 

5) Status for veje. 

• Eftersyn af vejene blev aftalt på mødet med entreprenøren, jf. pkt. 1. 
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6) Vendeplads ved Skov 27. 

• Placering af parkering forbudt skilt blev aftalt. 

• Ladestander – der kræves ikke byggetilladelse.  

• Bestyrelsen tillader ikke ladestandere placeret, så de kan tilgås fra veje eller andre 
fællesarealer. Ladestandere skal tilgås ved parkering inde på grundene. 

• Ny indretning af vendepladsen blev drøftet. 

7) Øvrig opfølgning på referat fra mødet 16032024. 

• Status for mast ved den tidligere campingplads - ser ikke ud til at blive etableret. 

• Boldmål – er blevet indkøbt til 4300 kr. inkl. transport og opstillet. 

• Ejerne af Drejet 2 og 4 anvender lidt af foreningens areal. De tilbydes en lejeaftale. 

8) Evt. 

• Kommende møder: Næste møde aftalt til 23/8, kl. 19:00 hos Bjørn. 

• Næste gang aftales nye møder til afholdelse i november og marts. 

• Fibernet kort drøftet, tages op næste gang. Vi holder øje med meldingerne om 
bredbåndspuljen. 

• Afvanding ved vendeplads Løjtnantvænget blev drøftet. Flemming undersøger nærmere i 
samarbejde med beboerne inden næste møde. 

 
 

              

 


